

Содержание

ЕВРАЗИЙСКАЯ ИНТЕГРАЦИЯ: ВОПРОСЫ ПРАВА

<i>Нешатаева Т.Н.</i> Вступительное слово	5
<i>Панов А.А.</i> Обзор практики Суда Евразийского Экономического Союза (2017 год – июль 2018 года)	6
<i>Мысливский П.П.</i> Источники права Евразийского Экономического Союза на современном этапе	36
<i>Рафалюк Е.Е.</i> Формирование правовой системы Евразийского Экономического Союза судебными актами	52
<i>Нешатаева Т.Н.</i> Особое мнение как точка равновесия между интернационализмом и этатизмом.....	68
<i>Седова Ж.И.</i> Система правовых актов, регулирующих формирование общего электроэнергетического рынка Евразийского Экономического Союза	85
<i>Нешатаева В.О.</i> Современные угрозы культурным ценностям и роль ЕАЭС в их защите	100
<i>Мысливский П.П.</i> Анонс устного этапа Конкурса «Разрешение споров в Евразийском Экономическом Союзе – 2018»	110

Content

EURASIAN INTEGRATION: POINTS OF LAW

<i>Neshataeva T.N. Opening speech</i>	5
<i>Panov A.A. Overview of case-law of the Court of the Eurasian Economic Union (2017 – july 2018).....</i>	6
<i>Myslivskiy P.P. To the matter of sources of the Eurasian Economic Union law at the current stage.....</i>	36
<i>Rafalyuk E.E. Formation of the legal system of the Eurasian Economic Union by judicial acts</i>	52
<i>Neshataeva T.N. Separate opinion as an equilibrium point between internationalism and etatism.....</i>	68
<i>Sedova Z.I. System of legal acts regulating the formation of the common electric-power market of Eurasian Economic Union.....</i>	85
<i>Neshataeva V.O. Modern threats to cultural property and role of the EAEU in its protection</i>	100
<i>Myslivskiy P.P. Dispute Resolution in Eurasian Economic Union 2018 Competition: Call for Oral Round</i>	110